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PROTOKÓŁ NR 5/19 
POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I GOSPODARKI  

z dnia 27 maja 2019 r. 
  
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00 w Starostwie Powiatowym w Gryfinie przy  
ul. Sprzymierzonych 4, zakończyło się o godz. 15:10. W posiedzeniu udział wzięło  
3 członków Komisji Budżetu i Gospodarki (lista obecności - zał. nr 1), Starosta Gryfiński 
Wojciech Konarski, Główna Księgowa Jolanta Staruk, Naczelnik Wydziału Edukacji, 
Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień oraz Przewodniczący Rady Powiatu 
Roman Michalski. Stwierdził quorum i obrady poprowadził Przewodniczący Komisji Hubert 
Andrych. Głównym tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał  
na VIII sesję Rady Powiatu. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 5 posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki został przedstawiony, stanowi - 
zał. nr 2.  
 
Ad. 3 
Protokół nr 4/19 posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki został przyjęty jednogłośnie.  
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Starosta Gryfiński Wojciech Konarski oraz 
Główna Księgowa Jolanta Staruk 

 
Ad. 4 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Hubert Andrych powiedział, że poprosił 
o dołączenie do materiałów przekazanych Radnym mapy dróg powiatowych, aby można było 
zapoznać się z informacją, które drogi są drogami powiatowymi oraz w celu wypracowania 
zapytań związanych z tym tematem. Wówczas, na kolejnym posiedzeniu komisji będzie 
można w dalszym ciągu realizować ten punkt z planu pracy komisji. Dodał, że Naczelnik 
Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma przygotowuje mapę stanu technicznego dróg 
powiatowych. 
 
Zapytania Nr BRZ.0012.1.6.2019.BS Komisji Budżetu i Gospodarki w zakresie: 

1. Obrzeża drogi 1384Z na odcinku od wsi Stołeczna do granic Powiatu Gryfińskiego ulegają 
degradacji. Czy i kiedy będą wykonywane prace mające na celu utwardzenie  
i uzupełnienie poboczy? 

2. Z jaką częstotliwością są koszone pobocza dróg? 
3. Jak wygląda klasyfikacja drzew przy drogach, przeznaczonych do wycięcia? 
 
Radny Wojciech Długoborski powiedział, że na tym etapie nie ma żadnych zapytań.  
Jeżeli będzie przygotowany materiał dotyczący stanu technicznego dróg powiatowych,  
to wówczas będzie można się do niego odnieść. Następnie  dodał, że chciał kolejny raz 
poruszyć temat remontu w miejscowości Rurka. Minęło pół roku od momentu, kiedy 
wykonawca zszedł z placu budowy i nadal nic tam się nie dzieje. Może potrzebne jest jakieś 
doraźne działanie, gdyż nie można tamtędy przejechać. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że w tej miejscowości w sytuacji, 
kiedy wykonawca odstąpił od budowy, należało najpierw zinwentaryzować wykonane prace, 
gdyż ktoś jest za ten plac budowy odpowiedzialny. Takie sytuacje niestety się zdarzają. 
Dodał, że w ostatnim tygodniu miał okazję tamtędy jechać i droga jest wyboista, gdzie należy 
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zwolnić, ale przejezdna. Zarząd Powiatu, po wyczerpaniu procedur dotyczących takich 
sytuacji ogłosił przetarg na znalezienie wykonawcy na dokończenie prac. Dzisiaj nikt nie jest 
w stanie przewidzieć, czy wykonawca nie zejdzie z budowy. Starostwo Powiatowe zrobiło 
wszystko, co mogło i należało zrobić. Można jedynie przeprosić mieszkańców, że muszą 
długo czekać.  
 
Ad. 5 
Analiza i opiniowanie projektów uchwał na VIII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki  Elżbieta Lorenowicz-Bień 
 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia zasad udzielania 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, 
położonym na obszarze powiatu gryfińskiego (druk nr 2/VIII); 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Pani Elżbieta Lorenowicz-
Bień powiedziała, że w związku z tym, że przepisy ustawy o ochronie zabytków i opiece nad 
zabytkami umożliwiające jednostkom samorządu terytorialnego określenie zasad i trybu 
udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 
zabytków uległy zmianie, wówczas zaistniała konieczność podjęcia nowej uchwały. Zmiana  
ta umożliwia przyznawanie dotacji na prace przy zabytkach znajdujących się również  
w gminnej ewidencji zabytków. Uchwała przewiduje możliwość udzielenia dotacji w formie 
de minimis, czyli również dla osób prowadzących działalność gospodarczą. Będzie 
obowiązywała do 31 grudnia 2020 roku, po tym terminie będziemy przyjmować kolejną. 
 
Radny Wojciech Długoborski zapytał, czy w związku z faktem, że o dofinansowanie mogą 
również aplikować zabytki wpisane do gminnej ewidencji zabytków, to czy mamy orientację, 
jaka to jest skala. Ile jest tych zabytków w skali powiatu. 
  
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Pani Elżbieta Lorenowicz-
Bień odpowiedziała, że na ten moment nie zbierano takich informacji. Dodała,  
że w momencie, kiedy ogłosi się nabór, już według nowych zasad, wówczas zobaczy się,  
jaki będzie odzew. Niestety środki na ten cel są ograniczone.  
 
Radny Wojciech Długoborski dodał, że dobrze by było mieć orientację, ile tych zabytków 
jest, gdyż każdy nowy wniosek o dofinansowanie zwiększa grono potencjalnych 
beneficjentów. Wówczas ogranicza możliwości finansowe dla innych, którzy do tej pory 
mogli z tego dofinansowania korzystać. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że są jednostki samorządowe, które  
nie mają przyjętych zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  
lub roboty budowlane. Dodał, że gminna ewidencja zabytków jest rejestrem publicznym, 
można o niego wystąpić do gminy. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
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II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  
z realizacji Programu współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2018 (druk nr 3/VIII); 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Pani Elżbieta Lorenowicz-
Bień powiedziała, że Program współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego,  
był realizowany przez wydziały Starostwa Powiatowego oraz jednostki organizacyjne, 
głównie Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie. Dotacje były udzielane w trybie otwartych 
konkursów ogłaszanych przez Zarząd, zdarzały się również oferty na wniosek organizacji 
tzw. „małe granty” do 10.000,00 zł, w sprawozdaniu zostało to ujęte. Realizowane były 
zadania z zakresu kultury, sportu, turystyki, udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej, 
ratownictwa i ochrony ludności. PCPR realizował szerokie zadania na rzecz osób 
niepełnosprawnych. Ponadto prowadzono szereg działań pozafinansowych, między innymi 
wsparcie organizacji poprzez zamieszczanie na stronach powiatu informacji o realizowanych 
przez stowarzyszenia działaniach, promocja 1%. Udzielane były patronaty na wniosek 
organizacji, robione konsultacje społeczne dotyczące projektów uchwał. Były również 
wsparcia finansowe udzielane  na wniosek, ze środków promocji. Powiat prowadził czynną 
działalność w Stowarzyszeniu DIROW. 
 
Radny Wojciech Długoborski zapytał, z czego wynika w ramach realizacji programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi dotowanie Domów Pomocy Społecznej. Dotacje 
dla DPS Radny rozumie, jako dotacje dla stowarzyszeń, ale jest to działalność o charakterze 
społecznym, czyli bardziej przypisana do pomocy społecznej. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że w sprawozdaniu w ten sposób 
pokazana została działalność przy współpracy ze stowarzyszeniami. Przy Domach Pomocy 
Społecznej naszym narzędziem na zadanie dla stowarzyszenia jest ogłoszony konkurs.  
W sprawozdaniu pokazano, że kiedy był zrobiony konkurs, np. 2 lata temu, to później dotacja 
dla tego stowarzyszenia na prowadzenie DPS jest co roku. Stąd znajduje się w tymże 
sprawozdaniu, jako zadanie zlecone stowarzyszeniom. Teoretycznie można by było tego 
zadania nie robić przez stowarzyszenie, tylko być organem założycielskim dla DPS, tak jak 
było wcześniej. Następnie dodał, że PCPR realizuje zadania dotyczą działalności związanej  
z osobami niepełnosprawnymi w ramach zadań ustawowych. Wspomnieć należy tutaj  
o realizacji przez Stowarzyszenie Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych "Most" działań 
rehabilitacyjnych dla osób, które nie są objęte instytucją ani innymi formami pomocy. Część 
współpracy ze stowarzyszeniami opiera się na zasadzie promocji, czyli, jeżeli zostanie 
uznane, że dane zadanie faktycznie niesie ze sobą element promocji i jest ważne  
dla społeczności, to jest decyzja, aby wspomóc to zadanie.  
 
Radny Wojciech Długoborski powiedział, że rozumie, że są tutaj wymienione wszystkie 
działania, które realizowane są przez stowarzyszenia, czy organizacje pozarządowe, 
niezależnie, czy jest to działalność o charakterze pomocy społecznej. Dodał, że Zakład 
Aktywności Zawodowej nie jest wymieniony, gdyż jest on zakładem budżetowym 
realizowanym bezpośrednio przez PCPR. Następnie podsumował, że materiał jest bardzo 
dobry, precyzyjny i zawiera dużo informacji. 
  

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
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III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę w sprawie 
przyjęcia Programu współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2019 (druk nr 4/VIII); 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Pani Elżbieta Lorenowicz-
Bień powiedziała, że projekt tej uchwały dotyczy wprowadzenia nowego zadania w zakresie 
promocji i ochrony zdrowia. Na ten cel są już przyjęte środki w budżecie, jednak  
wprowadzenie nowego zadania odbywa się w procedurze przyjęcia programu. Na zadanie 
przeznaczono 10.000,00 zł, realizacja w roku 2019. Projekt uchwały został poddany 
konsultacjom, na które żadna organizacja nie odpowiedziała, a tym samym nie wprowadzono 
uwag. 
 
Radny Wojciech Długoborski powiedział, że w sytuacji, kiedy jest zmieniana uchwała,  
jako materiał poglądowy można dołączyć pierwotną uchwałę. Ta uchwała została podjęta  
w poprzedniej kadencji. Następnie zapytał o przebieg konsultacji społecznych tego projektu 
uchwały. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Pani Elżbieta Lorenowicz-
Bień odpowiedziała, że była umieszczona informacja o możliwości zgłaszania uwag  
do projektu uchwały na stronie promocyjnej powiatu, na BIP oraz na tablicach ogłoszeń. 
Ponadto pracownik, który zajmuje się stowarzyszeniami, mając adresy email wysyła taką 
informację do organizacji, przy czym, tylko do tych, które działają w tej sferze.  
 
Radny Wojciech Długoborski zapytał, jak to zadanie w zakresie promocji i ochrony zdrowia 
było realizowane do tej pory. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że jest to nowe zadanie. Rada 
Powiatu wprowadziła do budżetu 20.000,00 zł na promocję ochrony zdrowia, w związku  
z tym propozycją jest podział i przeznaczenie 10.000.00 zł stowarzyszeniom a kolejnych  
10.000,00 zł, na współpracę z podmiotem medycznym.  
 
Radny Wojciech Długoborski powiedział, że rozumie, że 10.000,00 zł na stowarzyszenia 
odbędzie się w trybie konkursowym, zapytał w jakim trybie odbędzie się współpraca  
z podmiotem medycznym. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że współpraca z podmiotem 
medycznym może być na zasadzie umowy zlecenia. Nie ma tutaj formalnych obostrzeń. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 

 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę nr IV/30/2019 

Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 24 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Gryfińskiego na 2019 r. (druk nr 5/VIII); 

 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski przeprosił Radnych, że po raz kolejny zajmują się 
projektem tej uchwały. Zaleceniem Regionalnej Izby Obrachunkowej było, aby Rada Powiatu 



5 
 

w Gryfinie zmieniła zapisy w uchwale budżetowej i w WPF, grożąc wstrzymaniem  
postępowanie dotyczącego zgodności naszej uchwały. Mianowicie zapis w projekcie uchwały 
budżetowej musi mieć odzwierciedlenie w WPF. Zapisy w jednej i drugiej uchwale dotyczą 
właśnie wyniku finansowego i w rezultacie dają kwotę 2.500.000,00 zł. Następnie dodał,  
że można było zrobić całkiem inaczej, mianowicie w tym roku wystąpić o kredyt 
5.000.000,00 zł, natomiast w kolejnym o 2.500.000,00 zł. Jednak ze względu na procedury 
wystąpiono o łączną kwotę kredytu. Niestety cały proces się wydłużył. 
 
Główna Księgowa Jolanta Staruk powiedziała, że Powiat planuje zaciągnąć kredyt  
w wysokości do 7.500.000,00 zł na rozbudowę szpitala. Zgodnie z wytycznymi Regionalnej 
Izby Obrachunkowej zachodzi konieczność zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Gryfińskiego w celu dostosowania limitu zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek 
oraz emitowanych papierów wartościowych, co daje upoważnienie później do podpisania 
umowy i zaciągnięcia zobowiązania finansowego. Główna Księgowa powiedziała,  
że zobowiązanie dotyczy roku 2019 w kwocie 5.000.000,00 zł oraz uruchomienia w 2020 r. 
transzy w kwocie 2.500.000,00 zł. Następnie dodała, że po podjęciu tego projektu uchwały 
będzie ogłoszony przetarg na udzielenie kredytu.  
 
Radny Wojciech Długoborski zapytał, dlaczego te dwie kwoty są rozbite, dlaczego jest tutaj 
planowany deficyt i spłata tych zobowiązań. Tak jak mamy w 2019 roku finansowanie 
planowanego deficytu w całości w kwocie 5.000.000,00 zł, natomiast dlaczego w roku 2020 
jest to podzielone.  
 
Główna Księgowa Jolanta Staruk odpowiedziała, że deficyt jest różnicą pomiędzy 
dochodami a wydatkami. W tym momencie różnica pomiędzy nimi wynosi 792.500,00 zł,  
jest to zapisane w WPF. Mniej więcej planowanie z wykonaniem zgadza się w 90%. Zatem 
deficyt wynosi 792.500,00 zł, natomiast 1.707.500,00 zł są to spłaty rat kapitałowych  
od wcześniej zaciągniętych kredytów. Łącznie daje nam to kwotę 2.500.000,00 zł. Następnie 
dodała, że w roku 2018 w Powiecie Gryfińskim różnica pomiędzy wydatkami a dochodami 
wykazała wolne środki. W planie budżetowym na rok 2019 było wykazane finansowanie 
deficytu tymi wolnymi środkami i kredytem. Następnie podsumowując powiedziała, że jeżeli 
uchwała ta zostanie podjęta, to powiat jest zobligowany do wystąpienia o opinię  
do Regionalnej Izby Obrachunkowej co do możliwości zaciągnięcia 7.500.000,00 zł kredytu.  
 
Radny Wojciech Długoborski zapytał o finansowanie zadania rozbudowy szpitala,  
czy środki pochodzą z budżetu. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że w budżecie są zapisane własne 
środki w wysokości 3.800.000,00 zł, poza kredytem. Na chwilę obecną zapłacone zostało  
za projekt wykonawczy w wysokości 500.000,00 zł.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony wniosek. 
 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego (druk nr 6/VIII); 

 
Główna Księgowa Jolanta Staruk powiedziała, że projekt uchwały zmienia poprzednią 
uchwałę, a dotyczy wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu długoterminowego  
w wysokości 7.500.000,00 zł na okres kredytowania do 9 lat w związku z rozbudową szpitala 
powiatowego w Gryfinie. Dodała, że przeznaczenie kredytu opisanego w § 2 projektu 
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uchwały zostało rozpisane zgodnie z przepisami ustawy o finansach publicznych  
oraz z Wieloletnią Prognozą Finansową Powiatu Gryfińskiego. W 2019 r. kredyt zostanie 
przeznaczony na finansowanie planowanego deficytu budżetu powiatu w wysokości 
5.000.000,00 zł, a w 2020 r. na finansowanie planowanego deficytu budżetu powiatu  
w wysokości 792.500,00 zł oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 
kredytów w wysokości 1 707 500,00 zł. Dodała, że zabezpieczeniem kredytu będzie weksel  
in blanco wraz z deklaracją. Jest to zabezpieczenie standardowe, które jest powszechnie 
stosowane przez banki w momencie, gdy sytuacja finansowa podmiotu, który ubiega się  
o kredytowanie jest dobra. Bank nie może całkowicie odejść od zabezpieczeń, w związku  
z powyższym jest to weksel. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Gryfińskiego  
na lata 2019-2039 (druk nr 7/VIII);  
 

Główna Księgowa Jolanta Staruk powiedział, że projekt tej uchwały dotyczy Wieloletniej 
Prognozy Finansowej, a dokładnie załącznika nr 3 „Wykaz przedsięwzięć wieloletnich 
Powiatu Gryfińskiego w latach 2019 – 2022”, gdzie zostało ujęte zadanie pn. „Utrzymanie 
czystości na ulicach powiatowych w Gryfinie”. Do ogłoszonego przetargu zgłosił się jeden  
wykonawca, który oczywiście ten przetarg wygrał, jednak kwota przez niego podana była  
o 30.000,00 zł wyższa niż pierwotnie zakładano. To zadanie jest rozpisane na lata 2019 – 
2022, jednak zmiana dotyczy roku 2020. Środki na to zadanie zostały przeniesione z ogólnych 
wydatków bieżących. W związku z tym, że to zadanie jest ujęte w przedsięwzięciach, jako 
zadanie bieżące, konieczne stało się zrobienie poprawek w załączniku nr 2. Główna Księgowa  
podkreśliła, że są to zadania z zakresu zadań bieżących, a więc w budżecie na 2019 rok nic się 
nie zmienia, natomiast w WPF w zakresie zadań bieżących nastąpiły przesunięcia. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

VII.  Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie odwołania Skarbnika 
Powiatu Gryfińskiego (druk nr 8/VIII); 
 

Od tego momentu w posiedzeniu brał udział Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie 
Roman Michalski 

 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że zgodnie ze swoją kompetencją złożył 
wniosek o odwołanie Skarbnika Powiatu z uwagi na to, że Pani Janina Niwa w lutym 
przedstawiła prośbę o rozwiązanie stosunku pracy. 
  

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie powołania Skarbnika 
Powiatu Gryfińskiego (druk nr 9/VIII); 

 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że w związku z odwołaniem  
ze stanowiska Skarbnika Powiatu Janiny Niwy złożył wniosek o powołanie Skarbnika 
Powiatu Gryfińskiego. W wyborze kierował się głównie doświadczeniem zawodowym.  
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Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt. 
 
Ad. 6  Sprawy różne, informacje i wnioski. 
 
Radny Wojciech Długoborski zapytał, kiedy Radni mogą spodziewać się raportu o stanie 
Powiatu Gryfińskiego w 2018 roku. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że na najbliższej VIII sesji Rady 
Powiatu w Gryfinie w dniu 29 maja 2019 r.  
 
Radny Wojciech Długoborski dodał, że Radni otrzymali również sprawozdanie finansowe 
Powiatu Gryfińskiego za 2018 rok, zapytał, co można o nim powiedzieć.  
 
Główna Księgowa Jolanta Staruk odpowiedziała, że nowo powstały Powiatowy Zakład 
Aktywności Zawodowej składając swoje sprawozdanie źle ujął pewne pozycje, wykazując 
tym samym nadwyżkę środków. Był to błąd w zaksięgowaniu. Złożona została korekta, ale 
już po przygotowaniu sprawozdania finansowego. Zostały wysłane sprawozdania do RIO w 
terminie do 30 marca. RIO wystawiło opinię, jest ona poprawna. Ta korekta została również 
wysłana do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Następnie dodała, że należy rozgraniczy dwie 
rzeczy, mianowicie opinia o sprawozdaniu, które zostało wysłane jest pozytywna. Komisja 
Rewizyjna wysyłała również wniosek o udzielenie absolutorium. Wysłane również zostały 
sprawozdania w terminie do 30 marca 2019 r. Regionalna Izba Obrachunkowa wystawiła 
opinię porównując to co jest zawarte w części opisowej sprawozdania z danymi  
ze sprawozdań. Taką opinię Regionalna Izba Obrachunkowa przysłała. Następnie dodała, że 
zmiana dotyczy sprawozdań jednostkowych. W bilansie ta zmiana została poprawiona. Bilans 
z wykonania budżetu został wysyłany później. Sprawozdania, które dostają Radni są  
z zakresu dochodów, wydatków i do nich sprawozdania wysyłane są wcześniej. Natomiast te 
kwestie są związane z bilansem. Regionalna Izba Obrachunkowa nie ocenia bilansu do tego 
sprawozdania. Ocenia się to osobno. 
 
Radny Wojciech Długoborski zapytał, czy już wiadomo, jak Rada Powiatu w Gryfinie 
będzie procedować w lipcu i sierpniu. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że na obecną chwilę nie planuje się 
zwoływania posiedzenia na miesiąc lipiec i sierpień. Jeżeli zajdzie taka konieczność, 
wówczas najprawdopodobniejszym terminem będzie początek lipca. W kwestii pracy komisji 
Rady Powiatu decyzja należy do przewodniczących komisji. 
  
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 15:10. 
 
Protokół sporządziła: 
 
Barbara Stachoń Przewodniczący Komisji 
 

 Hubert Andrych 
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